
Protokół Nr XXIX/21 

 

z obrad XXIX sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 25 czerwca 2021 roku 

 

Obrady XXIX sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 14:00, zakończyły 

zaś o godzinie 15:40.  

 

W obradach XXIX sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XXIX sesji: 

1. Witold Berski 

2. Marek Bogucki 

3. Melania Grygoruk 

4. Tomasz Jakowiuk 

5. Jerzy Korowicki 

6. Antoni Kosieradzki  

7. Katarzyna Nayda 

8. Paweł Onieszczuk 

9. Jerzy Roszczenko 

10. Łukasz Rybałtowski 

11. Igor Śnieżko 

12. Marcin Usakiewicz 

13. Agnieszka Monika Zalewska 

Radni nieobecni na XXIX sesji: 

1. Katarzyna Jarocka 

2. Igor Mironkiewicz 

 

 

W obradach XXIX sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze 

2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 

3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 

4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

 

Otwarcie obrad. 

Obrady XXIX sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 25 czerwca 2021 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska, poprosiła wszystkich o powstanie i 

odsłuchanie hejnału Miasta. Przewodnicząca na wstępie powitała wszystkich obecnych na 

XXIX sesję Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodnicząca 

Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 



obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  

Do punktu 1 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję i będzie prowadzona będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad: 

1) przedstawienie porządku obrad, 

2) przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji Rady Miasta, 

3) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 

4) raport o stanie miasta Siemiatycze za 2020 r. - w tym debata nad w/w raportem oraz 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta wotum zaufania, 

5) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

jednostki samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2020 r., 

6) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Siemiatycze 

z tytułu wykonania budżetu za 2020 r., 

7) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za 2021 r., 

8) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  „Oceny zasobów pomocy społecznej dla Miasta 

Siemiatycze za rok 2020”, 

9) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  „Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta Siemiatycze na lata 

2021-2025”, 

10) podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego osoby 

ubiegającej się o przyznanie dodatku mieszkaniowego, 

11) podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście 

Siemiatycze w roku szkolnym 2020/2021 do zwrotu kosztów przewozu dzieci i uczniów 

niepełnosprawnych, 

12) podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu korzystania z hali widowiskowo-sportowej w Siemiatyczach, 

13) podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia 

zasad i trybu korzystania z Pływalni „Wodne Tarasy”, 

14) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy lokalu 

użytkowego stanowiącego własność Miasta Siemiatycze w trybie bezprzetargowym na 

czas oznaczony do 10 lat, 

15) przedstawienie sprawozdania z realizacji miejskich programów przeciwdziałania 

narkomanii i alkoholizmowi za 2020 r., 

16) przedstawienie sprawozdania z działalności MOPS za 2020 rok, 

17) wolne wnioski, 

18) zakończenie obrad. 

Do punktu 2 – przyjęcie protokołu z obrad  XXVIII sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XXVIII sesji Rady Miasta wyłożony są 

na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 

przyjęty.  

Do punktu 3 - sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 



Burmistrz przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że zanim przejdzie do kolejnych punktów sesji odczyta 

opinię Związków Zawodowych na temat podejmowanych uchwał. Z opinii wynika, że NSZZ 

Solidarność nie wnosi uwag do przedstawionych projektów uchwał. 

 

Do punktu 4 – raport o stanie miasta Siemiatycze za 2020 r. - w tym debata nad w/w 

raportem oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta wotum 

zaufania. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Burmistrza o zabranie głosu. 

 

Burmistrz powiedział, że nie będzie przedstawiał raportu, ponieważ jest on bardzo obszerny i 

zajęło by to zbyt dużo czasu. Raport od pięciu tygodni jest zamieszczony do publicznej 

wiadomości. Burmistrz powiedział, ze zapewne wszyscy zapoznali się już z tym raportem. 

Powiedział, że w raporcie przedstawiony jest przede wszystkim stan finansowy i majątkowy i 

ogólna sytuacja Miasta. Raport to zbiór wszystkich sprawozdań przedstawianych 

systematycznie a sesjach Rady Miasta. Burmistrz zachęcił do przeczytania raportu również 

mieszkańców miasta. 

Przewodnicząca Rady zapytała o to, kto chciałby zabrać głos w sprawie raportu: 

- Wiceprzewodniczący Rady – Igor Śnieżko powiedział, że również nie będzie przedstawiał 

raportu, ale chciałby powiedzieć o kilku ważnych sprawach. Jeśli chodzi o demografię, to 

ubywa nam mieszkańców, tak jest tendencja ogólnokrajowa. Pocieszające jest to, że powstają 

nowe zakłady pracy i w związku z tym  przybywa nam mieszkańców. Wiceprzewodniczący 

Rady dodał, że poprzedni rok był szczególny, wszyscy zmagali się z pandemią koronawirusa, 

a Miasto dość szybko zareagowało na zaistniałą sytuację. Akcja pn. „Chcesz maseczkę 

wywieś wstążeczkę” była jedną z pierwszych w kraju dzięki czemu do mieszkańców 

Siemiatycz dość szybko trafiły maseczki, a był to wtedy towar deficytowy. 

Wiceprzewodniczący podziękował radnym za zwolnienie przedsiębiorców z branży 

gastronomicznej z części opłaty alkoholowej. Wiceprzewodniczący poruszył tez temat 

szczepień, powiedział że w naszym mieście powstał jako jeden z pierwszych w Polsce punkt 

szczepień  przyjeżdżali do Siemiatycz ludzie z różnych zakątków naszego kraju, żeby się u 

nas zaszczepić. Radny poruszył też temat turystyki, powiedział, że bardzo dobrze że miasto 

postawiło na turystykę, dużo już zostało zrobione, ale też dużo trzeba zrobić. Turystyka to 

przede wszystkim czyste powietrze i dobrze usłyszeć że został zdemontowany komin na 

Osiedlu Wysokim. Czyste powietrze w domach jednorodzinnych czyli wymiana piecy, panele 

fotowoltaiczne. Radny dodał, że na dofinansowania potrzebne są środki zewnętrzne, których 

Miasto nie otrzymało. Mamy nadzieję, że Burmistrzowi uda się pozyskać środki na ten cel. 

Radny dodał, że nie można zapomnieć o krytej pływalni, która nie mogła działać w takim 

zakresie  jakbyśmy wszyscy chcieli. Pływalnia została fajnie sfinansowana ze środków 

zewnętrznych. Wiceprzewodniczący podsumowując stwierdził, ze działania Pana Burmistrza 

uprawniają radnych aby przyjąć ten raport i udzielić wotum zaufania Burmistrzowi. 

- Przewodnicząca Rady powiedziała, że radni podpisują się pod tym co zostało powiedziane. 

- radna Melania Grygoruk powiedziała, że turyści przyjeżdżający do Siemiatycz podkreślają, 

że Miasto jest czyste i zadbane, widać środki pozyskane z zewnątrz. Turyści ze Śląska 

szukają czystego powietrza. Radna dodała, że liczba turystów zwiększa się co roku. Radna 

zasugerowała, żeby w przyszłości w publikacjach wyeksponować położenie naszego miasta w 



stosunku do siedmiu parków krajobrazowych i parków narodowych (dojazd około 1 godziny).  

Radna pogratulowała działań w zakresie turystyki. 

- radny Onieszczuk powiedział, że również jest za udzieleniem Panu Burmistrzowi wotum 

zaufania, dodał, że Miasto stanęło na wysokości zadania jeśli chodzi o sytuację pandemii. 

Radny wspomniał też o inwestycjach, m.in. o krytej pływalni, o inwestycjach rozpoczętych tj. 

amfiteatr czy „Manhatan”, które mimo zaistniałej sytuacji zostały zakończone, bądź są w 

trakcie prac. Nie było też drastycznych zwolnień w urzędzie czy podległych spółkach, co też 

daje taka stabilność finansową naszym mieszkańcom. Radny dodał, ze poprzedni rok był 

wyjątkowy ponieważ w związku z obostrzeniami nie odbyły się planowane imprezy, a 

inwestycje są kontynuowane. 

Głos zabrał mieszkaniec Miasta, podziękował Burmistrzowi za plany doświetlenia ulicy 11 

Listopada. Zwrócił się do radnego Śnieżko, który mówił o turystyce, powiedział, że turystyka 

to czystość miasta, więc apeluje do Pana Burmistrza o uruchomienie sanitariatu nad zalewem. 

Siemiatyczanin zaapelował również o chodnik na ulicy Sportowej (odcinek 150 m). Poruszył 

też temat konsultacji społecznych w sprawie zagospodarowania przestrzennego części miasta 

przy ulicy Plażowej zaznaczając, że jest zdziwiony, że radny Korowicki był nieobecny na 

tych konsultacjach. Zaapelował też o postawienie większej ilości „tojek” na cyplu, ponieważ 

po różnych uroczystościach czy zawodach wędkarskich las wygląda „upstrzony” jak 

pieczarka. Powiedział, że jest to jego teren, często pomaga sprzątać i chciałby żeby wszystko 

miało „ręce i nogi”. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

wotum zaufania burmistrzowi miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych 

aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 



11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/189/21 –Załącznik Nr 2 

 

Głos zabrał Burmistrz, który podziękował za ciepłe słowa, powiedział, że jest to nie tylko 

jego zasługa ale również radnych, dzięki wzorowej współpracy, pracowników Urzędu Miasta, 

dzięki którym te inwestycje powstają. Pan Burmistrz podziękował również Panu Zastępcy 

Burmistrza. Pani Sekretarz i Pani Skarbnik, wszystkim kierownikom oraz Dyrektorom 

jednostek. Burmistrz podziękował za dostrzeżenie tej wspólnej pracy.  

 

Do punktu 5 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego jednostki samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2020 rok.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie sprawozdania.  

 

Pani Skarbnik powiedziała, że sprawozdanie zostało przyjęte Zarządzeniem Burmistrza z 10 

marca 2021 r. i zostało przesłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej. RIO wydało 

pozytywną opinię tego sprawozdanie. Pani Skarbnik powiedziała, że na szczególną uwagę 

zasługują pozycje: 

- dochody ogółem – plan – 98 035 106,93 zł, wykonanie – 90 487 633,33 czyli 92,30 % 

planu, 

w tym dochody majątkowe - plan 33 469 800 zł, wykonanie 27 874 796,22 zł czyli 83,28% 

planu. 

Środki pozyskane na między innymi na: 

- termomodernizację Szkoły Podstawowej Nr 3 plan 2 555 000 zł, wykonanie – 1 927 313,23 

zł czyli 75,43%; 

- rewitalizacja miasta Siemiatycze składająca się z czterech projektów (budowa parkingu, 

budowa targowiska, amfiteatru i monitoringu – 5 mln zł, wykonanie 2 712 526,51 zł czyli 

54,25% planu; 

- budowa basenu – plan na rok 2020, kwota do pozyskania 14 mln zł, uzyskano 12 619 889,04 

zł, tj. 90,14 % dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego oraz 3 930 200 zł z Ministerstwa 

Sportu; 

- przebudowa ulicy Kosynierów i Fieldorfa, kwota planowana 453 000 zł, pozyskana 

453 205,74 zł czyli 100,05%; 

- z dochodów bieżących z tytułu podatku od nieruchomości od osób prawnych – 7 mln zł, 

pozyskano 6 505  952,13 zł, czyli 92,94%; 



- z dochodów bieżących z tytułu podatku od nieruchomości od osób prawnych zaplanowano 

3 400 000 zł, pozyskano 3 057 045,79 zł czyli 89,91%; 

- z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 2 150 000 zł, uzyskano 

2 085 101,06 zł czyli 96,98%; 

- z tytułu wpływów dotacji na zadania zlecone w większości realizowane przez MOPS kwota 

18 295 638 zł plan, wykonanie – 18 002 558,61 zł czyli 98,34%; 

- z tytułu wpływu subwencji oświatowej, plan i wykonanie na tym samym poziomie 

12 386 271 zł.  

Wydatki ogółem plan 100 235 106,93 zł, wykonanie 91 344 683,14 zł czyli 91,13%, w tym 

majątkowe plan 29 691 972 zł co stanowi 32,5% wydatków ogółem.  

Planowany deficyt plan – 2 200 000 zł, wykonanie minus 857 052,81 zł. Wyemitowaliśmy 

2 400 000 obligacji oraz wykupiliśmy 1 mln obligacji emitowanych w roku 2013. 

 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok., Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za" 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 



14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/190/21 –Załącznik Nr 3 

 

Do punktu 6 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Siemiatycze z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

opinii. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej –Paweł Onieszczuk odczytał opinie Komisji, która 

stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. 

- Wiceprzewodniczący Rady- Igor Śnieżko powiedział, że za chwile Rada Miasta będzie 

głosowała nad udzieleniem absolutorium Burmistrzowi i będzie to głosowanie szczególne. 

Poprzedni rok był szczególny, dotknęła nas pandemia i w takich warunkach trzeba było ten 

budżet realizować. Ograniczona przez pewien czas była praca urzędu, mniejsze były też 

wpływy do Urzędu Miasta. Głosowanie jest formą udzielenia Burmistrzowi absolutorium, ale 

może być forma podziękowania za pracę. Podziękowanie należy się również Pani Skarbnik za 

skonstruowanie tego budżetu oraz innym pracownikom urzędu, którzy w tym czasie działali, 

Pani Sekretarz, kierownikom jednostek, wszyscy musieli się zmierzyć z tym problemem, 

m.in. zdalne nauczanie w szkołach. Wiceprzewodniczący stwierdził, że wszyscy zdali ten 

egzamin. Powiedział, że jeśli chodzi o analizę budżetu, to jest tam dużo cyferek, tabelek i nie 

każdy potrafi się w tym poruszać ale Przewodniczący Komisji Rewizyjnej z racji 

wykonywanego zawodu doskonale się w tym odnajduje i taką analizę przedstawił. RIO 

również przedstawiło swoją opinię na temat budżetu i jest ona korzystna. 

Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że będzie za udzieleniem Panu Burmistrzowi 

absolutorium i ma nadzieję że głosowanie będzie jednomyślne. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok., Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 



4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za" 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/191/21 –Załącznik Nr 4 

Pan Burmistrz podziękował za jednomyślne oddanie głosu. Dodał, ze budżet poprzedniego 

roku był budżetem historycznym. Nigdy jeszcze nie było tak wysokiego budżetu i pewnie nie 

prędko będzie. W ubiegłym roku na inwestycje przeznaczono 37 350 000 zł, a w roku 2010 

budżet całego miasta wynosił 36 000 000 zł. W ubiegłym roku udało nam się wybudować 

basen, gdzie słyszeliśmy najróżniejsze informacje, że Miasto nie podoła. Na dzień dzisiejszy 

jest duże zainteresowanie basen, około 200 dziennie korzysta z basenu. Budżet na ten rok 

zakłada 87 mln zł dochodu, też jest duży, ale sztuka będzie powtórzyć budżet z poprzedniego 

roku. Burmistrz podziękował radnym za zaufanie i obdarzenie dobrą wolą.  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy. 

Do punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie zmian. 

Pani Skarbnik powiedziała, ze zwiększenia w planie dochodów na kwotę 1 414 137,95 zł, w 

tym: 

- 923 700 zł otrzymano z Urzędu Marszałkowskiego refundacja za inwestycje zrealizowaną w 

roku ubiegłym – modernizacja Szkoły Podstawowej Nr 3, 

- 2 392,80 zł otrzymano od Wojewody Podlaskiego środki na transport osób mających 

trudności w samodzielnym dotarciu do punktów szczepień, 



- 12 120 zł otrzymane od Wojewody Podlaskiego środki na dopłatę do czynszu najemcom 

finansowanego z funduszu przeciwdziałania COVID, 

- 90 050 zł zwiększona dotacja celowa na zadania własne z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zadań w ramach rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu”, 

- 374 771,44 zł otrzymane dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego z przeznaczeniem na 

realizację projektu realizowanego przez MOPS „Klub Aktywnego Seniora”, 

- 6 980  zwiększenie datacji celowej na zadania własne z przeznaczeniem na dofinansowanie 

świadczeń pomocy materialnej uczniom zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego, 

- 4 123,71 zł zwiększenie dotacji celowych na zadania zlecone z przeznaczeniem na realizację 

ustawy o wsparciu kobiet w ciąży „za życiem” realizowany przez MOPS, 

Zwiększenia w planie wydatków na kwotę 1 459 137,95 zł: 

- 313 700 wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pod nazwą „wykup gruntów” - 

kwota 170 000 zł oraz zwiększenie wydatków na zadanie inwestycyjne pn. "Budowa ścieżki 

pieszo - rowerowej nad zalewem"- 143 700 zł, 

- 15 000 zł - wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. "Zakup urządzenia UTM", 

- 45 000 zł - przyznanie dotacji celowych Komendzie Wojewódzkiej Policji - 15 000 zł oraz 

Komendzie Wojewódzkiej Straży Pożarnej - 30 000 zł - na zakupy samochodów 

specjalistycznych, 

- 2 392,80 zł - przeznaczenie wydatków zgodnie z założeniami ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID – 19, 

-  12 120 zł - przeznaczenie otrzymanych środków na dopłaty do czynszu najemcom, 

- 4 000 zł - wniosek Dyrektora MOPS o przesunięcie wydatków w istniejącym budżecie, 

- 90 050 zł - przeznaczenie zgodne z decyzja Wojewody Podlaskiego czyli na dopłaty do 

„posiłku w szkole i w domu”, 

- 395 771,44 zł - w tym kwota 374 771,44 zł rozdysponowanie środków na wydatki projektu 

„Klub Aktywnego Seniora " oraz kwota 21 000 zł wniosek Dyrektora MOPS o przesunięcie 

wydatków w istniejącym budżecie, 

- 6 980 zł - przeznaczenie zgodne z decyzją Wojewody Podlaskiego czyli na dopłatę uczniom 

do stypendium szkolnego, 

- 4 123,71 zł - przeznaczenie zgodne z decyzją Wojewody Podlaskiego na projekt pomocy dla 

kobiet w ciąży „za życiem”, 

- 500 000 zł - zwiększenie planu wydatków na zadania inwestycyjne " Utworzenie nowych 

miejsc w Żłobku Nr 2", 

- 20 000 zł - wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego realizowanego przez MOSiR 

"Zakup maszyny czyszczącej", 

- 50 000 zł - wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. " Budowa placu zabaw przy 

osiedlu "Hortex". 

Pani Skarbnik powiedziała, że budżet na dany rok opiewa: 

- dochody 86 183 119 zł, w tym dochody bieżące 67 061 319 zł i dochody majątkowe 

19 121 800 zł, 

- wydatki 87 803 557 zł – plan, w tym: wydatki bieżące 66 021 024 zł i wydatki majątkowe 

21 782 533 zł. 



Deficyt na poziomie deficytu planowanego w miesiącu grudniu czyli 1 620 438 zł. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. Radni pytań nie 

zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2021 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za" 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/192/21 –Załącznik Nr 5 

 

Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny zasobów Pomocy Społecznej 

dla miasta Siemiatycze za rok 2020. 



 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Dyrektor – Ewa 

Romaniuk. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. Radni pytań nie 

zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

Oceny zasobów Pomocy Społecznej dla miasta Siemiatycze za rok 2020, Przewodnicząca 

Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 

głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za" 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/193/21 –Załącznik Nr 6 

 



Do punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla miasta Siemiatycze na 

lata 2021-2025. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Dyrektor – Ewa 

Romaniuk. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. Radni pytań nie 

zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla 

miasta Siemiatycze na lata 2021-2025, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za" 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała Nr XXIX/194/21 –Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

osoby ubiegającej się o przyznanie dodatku mieszkaniowego. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Dyrektor – Ewa 

Romaniuk. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. Radni pytań nie 

zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o przyznanie dodatku mieszkaniowego, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za" 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 



 13 „za” 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/194/21 –Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

mieście Siemiatycze w roku szkolnym 2021/2022 do zwrotu kosztów przewozu dzieci i 

uczniów niepełnosprawnych. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani kierownik – Agata 

Cieślik. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. Radni pytań nie 

zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o przyznanie dodatku mieszkaniowego, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za" 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 



13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/195/21 –Załącznik Nr 8 

 

Do punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z hali widowiskowo-sportowej w 

Siemiatyczach. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Sekretarz. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. Radni pytań nie 

zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z hali 

widowiskowo-sportowej w Siemiatyczach, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za" 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 



11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/195/21 –Załącznik Nr 8 

 

Do punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z pływalni „Wodne Tarasy”. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z pływalni „Wodne 

Tarasy”, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” 

czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za" 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 



12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/196/21 –Załącznik Nr 9 

 

Do punktu 14 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy lokalu użytkowego stanowiącego własność miasta Siemiatycze w trybie 

bezprzetargowym na czas oznaczony do 10 lat. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani kierownik –Agata 

Androsiuk. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. Radni pytań nie 

zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy lokalu użytkowego stanowiącego własność miasta 

Siemiatycze w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 10 lat, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za" 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 



10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/197/21 –Załącznik Nr 10 

 

Do punktu 15 – przedstawienie Sprawozdania z realizacji miejskich programów 

przeciwdziałania narkomanii i alkoholizmowi za 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na Komisji przedstawiła Pani 

Pełnomocnik – Joanna Balejko. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

Do punktu 16 – przedstawienie Sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej za 2020 rok. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na Komisji przedstawiła Pani Dyrektor – 

Ewa Romaniuk. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

Do punktu 17 - wolne wnioski. 

W punkcie wolne wnioski głos zabrali: 

- radny Korowicki poruszył temat powalonych drzew nad rzeką Kamionką, dodał, ze zgłaszał 

tą sprawę już dwukrotnie. Radny zapytał też o możliwość wymiany barierek tzw. „szyn” nad 

zalewem na nowe. Radny podziękował Pani Dyrektor Szkoły Muzycznej za piękny koncert 

uczniów szkoły jak również orkiestry strażackiej Ochotniczej Straży pożarnej, który odbył się 

w Kaszteliku. Radny dodał, że powinno się pokazywać pracę i szkoły i nauczycieli i wyniki 

tej pracy. Radny zaproponował, żeby takie koncerty odbywały się cyklicznie. Radny 

zaproponował też żeby gdzieś w naszym mieście organizować koncerty na świeżym 

powietrzu, dodał, że jakieś 40 lat temu za czasów jego młodości we Wrocławiu w parku co 

niedzielę występował jakiś artysta, który grał pięknie na gitarze hawajskiej i schodziły się 

tłumy żeby jego posłuchać. 

Radny Korowicki odniósł się również do zarzutów Pana XX, powiedział, że nie był na 

konsultacjach społecznych, ponieważ nie wszędzie musi być, a termin konsultacji był 

zmieniany kilka razy i być może przeoczył tą datę. Dodał, ze jest radnym Miasta a nie tylko 

dzielnicy. Zwrócił się też do radnych żeby zwracali też uwagę na to co dzieje się w jego 

dzielnicy, bo być może nie jest w stanie wszystkiego zauważyć.  



-Pan Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o drzewa powalone nad rzeką Kamionką to nie 

należy to do naszych obowiązków. Rzekami zarządzają Wody Polskie i mamy obiecane, że w 

tym roku ostanie uprzątnięta rzeka Kamionka. Liczymy na to że obietnica zostanie 

dotrzymana, ponieważ w planie jest zrobienie spływu kajakowego. Odnosząc się do barierek 

nad zalewem  Burmistrz odpowiedział, że wymiana barierek na nowa to bardzo duży koszt i 

lepszym rozwiązaniem jest wypiaskowanie ich dzięki czemu będą wyglądały dobrze. 

Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o Szkołę Muzyczną  to bardzo licznie się prezentuje, 

bierze udział w wielu imprezach, ostatnio m.in. odbył się piękny koncert przy bibliotece, 

gdzie z okazji rocznicy urodzin Księżnej Anny Jabłonowskiej odbył się przemarsz Pań w 

strojach z epoki Księżnej Anny. Szkoła Muzyczna również planuje granie w plenerze, o 

którym radny Korowicki mówił. Koncerty planowane są na ulicy Nadrzecznej w rejonie 

fontann. 

Pan Burmistrz poruszył również temat aktywności radnego Korowickiego, powiedział, ze to 

ze kogoś nie było na jakimś spotkaniu, nie oznacza że się nie zajmuje tym faktem. Radny 

Korowicki walczy o swoje Osiedle i o całe Miasto z całego serca, jest bardzo zaangażowanym 

i dobrym radnym i nieelegancko i niekulturalnie jest krytykować jego zaangażowanie.  

- Wiceprzewodniczący dodał jeszcze że jeśli chodzi o konsultacje to temat jeszcze nie jest 

zamknięty, nadal można zgłaszać wnioski i zapoznać się z dokumentacją w referacie w 

Urzędzie Miasta i nic takiego się nie stało, że radny Korowicki nie uczestniczył w 

konsultacjach. Wiceprzewodniczący Rady dodał, że radny jest bardzo aktywny i zawsze „z 

otwarta przyłbicą” przedstawia wszystkie sprawy zgłaszane przez mieszkańców. Dodał, że 

popiera Burmistrza w sprawie barierek, również uważa że wystarczy je odnowić, a pieniądze 

przeznaczyć na inne rzeczy. 

- Burmistrz powiedział, że na początku lipca będzie szkolenie, bo będzie możliwość 

wypożyczenia urządzenia które nazywa się „ifoil”- jest to deska surfingowa elektryczna, 

napędzana silnikiem. Oprócz tego będą też do wypożyczenia deski do pływania na stojąco. 

Również w lipcu będzie nad zalewem „Slide City”- czyli wodna ślizgawka ulicami miasta 

(będzie miała ok. 100-200 m długości). Burmistrz dodał, że Miasto stara się zapewniać 

ciekawe atrakcje turystyczne, żeby zaskoczyć mieszkańców.  

- radny Jakowiuk poruszył temat skrzyżowania ulic Anny Jabłonowskiej i Żeromskiego, 

powiedział, że jest tam ładny skwerek, rośnie drzewo (ostatnio zostało ładnie przycięte) i 

zapytał, czy jest możliwość postawienia w tamtym miejscu jakiegoś stolika i ławki, 

mieszkańcy bardzo często tam się spotykają i rozmawiają. Radny zapytał też o przedłużenie 

ulicy Legionów Piłsudskiego, zapytał, czy w najbliższym czasie planowane są tam jakieś 

prace.  

Radny poruszył też temat  czystego powietrza, powiedział, ze gminy wiejskie otrzymują 

dofinansowanie na panele fotowoltaiczne gminy miejskie niestety nie. Radny dodał, ze ma 

nadzieję, że Burmistrz będzie się starał pozyskać dofinansowanie na panele dla  naszych 

mieszkańców.  

- Burmistrz odpowiedział, ze Miasto złożyło wniosek na fotowoltaikę i dostało maksymalny 

komplet punktów, jednak były tam dwa ograniczenia  czyli gmina wiejska i położenie w 

Natura 2000 i te właśnie punkty wpłynęły na to że uzyskaliśmy mniej punktów. Burmistrz 

dodał, że z informacji którą posiada Urząd Marszałkowski chce dać dofinansowanie 

wszystkim, którzy się ubiegali jeszcze w tym roku. 

Burmistrz powiedział, ze jeśli chodzi o skwer na skrzyżowaniu ulic Żeromskiego i Anny 

Jabłonowskiej to jest to bardzo dobry pomysł, żeby taki skwer powstał. Spaceruje ta bardzo 

dużo matek z dziećmi i trzeba będzie się zastanowić nad postawieniem jakiegoś ogrodzenia, 



bo jest tam zakręt i jest trochę niebezpiecznie, trzeba zadbać żeby dzieci nie wybiegły wprost 

na ulicę.  

Burmistrz powiedział, ze jeżeli chodzi o ulicę Legionów Piłsudskiego jest tam kilka domów i 

jest tam dość skomplikowana sytuacja wywłaszczeniowa, tam inaczej przebiega plan 

zagospodarowania przestrzennego i jest kłopot ze zrobieniem tej drogi. 

- radny Onieszczuk zgłosił pewne innowacyjne rozwiązanie, związane też z turystyką a 

mianowicie aplikacja Geocaching. Jest to aplikacja podobna do Pokemonów, a chodzi tu o 

umieszczenie skrytek czy przedmiotów w różnych miejscach turystycznych. Radny dodał, ze 

tutaj radna Grygoruk mogłaby pomóc w realizacji tej aplikacji. Radny dodał, że mało jest tych 

miejsc w naszym województwie i powiecie. Radny dodał, ze jest to bardzo ciekawa aplikacja. 

- Burmistrz powiedział, że propozycją taj aplikacji już kilka miesięcy temu przyszła do mnie 

Pani Joanna Balejko. COVID przerwał nam prace. Burmistrz dodał, że w planach jest 

uruchomienie tej aplikacji, bo to swego rodzaju podchody z aplikacją.  

 

Do punktu 7 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 25 czerwca 2021 r. 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 15:40. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

Monika Mazur      Agnieszka Monika Zalewska 


